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Podczas wczorajszego festiwalu literatury hiszpańskiej w Perugii, Walter

Sabatini udzielił wywiadu dla włoskiej prasy, który pojawił się m.in. w

dzienniku Il Tempo.

Są otwarte negocjacje z Chelsea w sprawie Nainggolana?

- Nie sądzę, że Radja odejdzie.

To samo tyczy się Pjanica?

- Być może również on nie odejdzie, zależy czy uda mi się wykonać pewien

manewr...

Totti odnowi umowę?

- Swoimi występami unieważnił jakiekolwiek rozmowy. Zasługuje na kontrakt. Byłem

przeciwny, gdyż gdy mistrz odchodzi, musi być młodym dyrektorem, a nie starym

piłkarzem: rozpoczęcie nowych przygotowań może być trudne. Spalletti był

znakomity w zmotywowaniu go, w ostatnich meczach grał z nadprzyrodzonymi

mocami.

Przyszłością Romy będzie nadal Dzeko?

- Chce zostać. Zakładając, ze nie poprosi o odejście, pozostanie zasobem dla Romy.

Również w pierwszym sezonie w Wolfsburgu i Manchesterze miał trochę trudności:

biorąc pod uwagę definicję „wyrzutka”, zdobył jednak 10 goli.

Problemy w przypadku Ruedigera?

- Nie, z pewnością go wykupimy.

Digne?

- Na chwilę obecną nie mamy porozumienia z PSG, ale chcemy go zatrzymać.

Przedłużenie wypożyczenia Szczęsnego jest możliwe?

- Zależy czy Arsenal będzie gotowy zniżyć się do naszego poziomu, zwykłych

śmiertelników...

Tymczasem przychodzi Alisson.

- Jesteśmy szczęśliwy mogąc go przyjąć, z pewnością nie pójdzie na wypożyczenie.

Jest bramkarzem reprezentacji Brazylii, stąd jeśli Szczęsny zostanie, będą walczyć o

miejsce.

Wielu wróci w czerwcu z wypożyczeń.

- Iturbe zostanie na pewno w Romie. W przypadku Ljajica nie sądzę, że mamy

szczególne problemy, również z jego agentem. Jest między nami pewien rodzaj

obietnicy, zobaczymy czy zostanie uszanowana. Przypadek Doumbii jest bardziej

skomplikowany, gdyż Seydou zdecydował się obrać trudny kierunek: według mnie

Premier League nie jest ligą dostosowaną do jego charakterystyki.

Chce go Leicester?
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- Nie otrzymałem żadnej oferty, nie wiem czy ktoś podjął bezpośrednie rozmowy.

A Paredes?

- Na pewno dołączy do nas po zakończeniu sezonu, potem to trener podejmie

oceny.

Wykupicie El Shaarawyego?

- Z Genoą zagrał idealne spotkanie, nie jestem zmartwiony odnośnie jego

przyszłości w Romie. 13 mln euro za wykup to właściwa cena.

Podoba ci się Diawara?

- Jest świetny.

Transfer Caceresa faktem?

- To jedna z hipotez, tak jak inne, transakcja nie jest zamknięta.

To prawda, że chciałeś pozyskać Acerbiego?

- Może być graczem na miarę Romy, ale ma 29 lat, był już w Milanie, potem zrobił

krok wstecz. Nie oznacza, że odcisnęło to na nim piętno na zawsze, ale trzeba brać

takie aspekty pod uwagę.

Dembele jest celem?

- Niestety, dobrnął do niewyobrażalnych liczb, 40-50 mln to niedostępna cena.

Również Batshuayi kosztuje tak dużo.

Możliwy jest powrót po Benatie?

- To trudny kierunek.

Wierzysz w drugie miejsce?

- Oczywiście, że tak, tak jak jestem przekonany, że Torino, w tak szczególnym dniu,

zagra świetny mecz z Torino.

Odczucia na temat powrotu Strootmana?

- Przegrał dwa, trzy starcia i nie jest do tego zwyczajnie przyzwyczajony. Teraz

jestem pewien, że nie zaliczy wpadek przez najbliższych 10 lat. Zostanie z nami.

A Sabatini zostanie w Romie?

- Tak, ale moje myśli nie wychodzą poza 30 czerwca.
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